

**JEAN
LOUIS
DAVID**

*The
curler*

MODEL JLD-1806



中文:使用产品前请仔细阅读使用说明书, 说明书中含有安全使用信息。并请妥善保管, 以便日后查阅。



警告:不要在盛水的浴缸、淋浴、洗脸盆或其它器皿附近使用本直发器。禁止在洗澡和淋浴时使用。禁止水洗。



产品表面在使用过程中会变热。



本产品不宜供肢体不健全、感官或精神上有障碍者, 或缺乏相关经验及知识的人士(包括儿童)使用; 如需要使用, 请在有使用资质人员的监督和指导上使用, 以确保安全。本产品非玩具, 请确保

儿童不将此产品作为玩具玩耍;

本产品的清洁和维护不应由儿童在无人监督的情况下完成。



在浴室内使用本产品时, 使用后请拔下插头, 因为即使直发器断电后, 接近水仍存在安全隐患。



为了保障您的安全, 建议在浴室供电的电路中安装一个漏电保护装置(RCD), 以保证额定电流不超过30mA。具体请咨询安装人员。

如果电源线损坏, 必须由制造商、授权服务中心或具备类似资质的人员进行更换, 以免发生危险。严禁私自拆卸。



为避免烫伤危险, 请将本产品放在儿童接触不到的地方, 尤其是在产品使用以及冷却的过程中。本产品接通电源后, 切勿将其置于无人看管状态。



务必将本产品放在支架上或者将其放在耐热的固定的平面上。



使用设备前，请您

- 拆除所有包装。
- 使用稍微湿润的布清洁设备，清洁后并等待设备自行晾干。
- 完全充分释放电源线。

操作指示

- 1-电器通电：按住按钮3秒钟激活设备。
- 2-激活后，默认温度显示为180°C；使用[+]和[-]按钮选择所需的温度。
- 3-卷发器在大约1分钟内达到最高温度210°C。
- 4-每次温度调节时，温度指示灯都会闪烁；当指示灯停止闪烁时，已经达到设定的温度。
- 5-你可以在14档温度设置中选择：
(最低/MIN) 80°C, 90°C, 100°C, 110°C, 120°C, 130°C, 140°C, 150°C, 160°C, 170°C, 180°C, 190°C, 200°C, 最高/MAX) 210°C。
- 6-不同发质的推荐温度设定：
80°C-120°C：
适用于受损的头发；130°C-170°C：
适用于细发；180°C-210°C：
适用于浓发/卷发。
- 7-如果60分钟内没有按下按钮，出于安全原因，设备将自动关闭。
- 8-长安按钮3秒钟，可关闭电源。

清洁

关掉并拔掉电源线，然后让它冷却。
去除可能残留在设备上的任何头发。
用稍微潮湿的布擦拭设备，然后晾干。
警告！不要将装置和/或其电力电缆浸入液体中：有短路或电击的危险。

保修

该产品由 ABC DISTRIBUTION 负责保修，从购买之日起，在保修期内，可对所有工艺或材料上的缺陷进行维修。
自在下列国家购买本产品起，在保修期（2年）内，如果产品相对原规格出现故障，可将故障产品和购买凭证寄送到指定地点进行维修或更换：

亚蓓司（上海）贸易有限公司
上海市金沙江路3131号9号楼C座
3楼A

型号：JLD-1806

ENGLISH : Please read these use instructions carefully before use and keep them for future reference.



WARNING: Do not use this appliance near bathtubs, showers, basins or other vessels containing water.



The surfaces are liable to get hot during use.

The appliance is not to be used by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction. Children being supervised not

to play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.

When the appliance is used in a bathroom, unplug it after use since the proximity of water presents a hazard even when the appliance is switched off.

For additional protection, the installation of a residual current device (RCD) having a rated residual operating current not exceeding 30mA is advisable in the electrical

circuit supplying the bathroom. Ask your installer for advice.

If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.

Burn hazard. Keep appliance out of reach from young children, particularly during use and cool down. When the appliance is connected to the power supply, never leave it unattended.

Always place the appliance with the stand, if any, on a heat-resistant, stable flat surface.

BEFORE USING THE APPLIANCE

- Remove all packaging.
- Clean the device using a slightly damp cloth. Dry the device.
- Fully uncoil the power cable.

OPERATION

1 - Plug the appliance in. Hold on the button for 3 seconds to activate the appliance.

2 - Upon activation, the default temperature displayed will be 180°C. Use the [+] and [-] buttons to select the desired temperature.

3 - The Curler reaches its maximum temperature of 210°C in approximately 1 minute.

4 - Each time the temperature is adjusted, the temperature indicator light blinks. The desired temperature has

been reached when the indicator light stops blinking.

5 - You can choose between 14 temperature settings: (MIN) 80°C, 90°C, 100°C, 110°C, 120°C, 130°C, 140°C, 150°C, 160°C, 170°C, 180°C, 190°C, 200°C, (MAX) 210°C.

6 - Recommended temperature settings for each hair type: 80°C-120°C : for damaged hair; 130°C-170°C: for thin hair; 180°C-210°C: for thick/curl hair.

7 - If no button is pressed for 60 minutes, the device will switch off automatically for security reasons.

8 - To shut-off the appliance, hold on the button for approximately 3 seconds.

CLEANING

Switch off and unplug the device, then allow it to cool.

Remove any hair that may have been left on the device.

Clean the device using a slightly damp cloth and then dry it.

WARNING! Do not immerse the device and/or its power cable in liquid: risk of short-circuit or electric shocks.

GUARANTEE

This product is guaranteed by ABC DISTRIBUTION against any manufacturing or physical defect for the length of the guarantee from the date of purchase.

If the product becomes faulty with respect to its original specifications during the guarantee period (2 years), a reparation or replacement product could be offered subject to the faulty product and proof of purchase, which must mention the date of purchase, being sent to the following address :

AB COSMETICS SHANGHAI TRADING CO., LTD

3A Unit, C Area, 9# Building, 3131 Jinshajiang road, Jiading District, Shanghai China

MODEL NO. : JLD-1806